
 

Fremtidige hurtigbåt ruter 

Da har ekspertutvalget som skulle utarbeide en rapport om fremtidige Ferge og 

Hurtigbåt ruter avgitt sin rapport. 

For oss i Fugløya var dette en nedslående rapport, da de foreslår å avvikle alle 

båtruter til og fra Fugløya. 

Styret i Velforeningen har avgitt flere høringsuttalelser til alle berørte personer 

og innstanser. Til tross for at vi grundig har belyst saken har utvalget ikke tatt 

hensyn til det i sin rapport. 

Nå er det slik at saken skal ut på høring og høringsfristen er 1. juli 2017. Saken 

skal avgjøres på fylkestingen i oktober 2017 og vil da sannsynlig tre i kraft på 

nyåret 2018. 

Styret har siden rapporten kom ut jobbet på flere områder og i flere nettverk, 

og håper det vil endre konklusjonen når det gjelder Fugløya. 

 

 


